
Rada školy pri Základnej škole, Slovenských dobrovoľníkov 122 / 7, 010 03 Žilina 

 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole, Slovenských dobrovoľníkov 

122/7, 010 03 Žilina zo dňa 30.11. 2016 

Prítomní členovia: 9 

Neprítomní:   2 

Hostia: p. Puček, Ing. Samák, Ing. Tobola, Ing. Kocúrová  

 

 

Program zasadnutia Rady školy: 

1. Otvorenie zasadnutia a kontrola uznášaniaschopnosti 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa 

3. Odsúhlasenie účasti hostí na rokovaní RŠ 

4. Diskusia o umiestnení základňovej stanice verejnej elektronickej komunikačnej siete 

Slovak Telekom a.s. 

5. Uznesenie zo zasadnutia 

 

K bodu č.1 

Predsedníčka Rady školy privítala všetkých prítomných členov a otvorila zasadnutie. Zároveň 

zistila, či je rada školy uznášaniaschopná 

Počet členov RŠ:                            11 

Počet prítomných členov RŠ:       9 

Rada školy je uznášaniaschopná 

K bodu č. 2 

Za zapisovateľku bola navrhnutá Jakubisová Adela 

Hlasovanie: 

Počet všetkých členov: 11 

Počet prítomných členov: 9 

Výsledky hlasovania:   za:     8             proti:       0                zdržal sa: 1   

Pani Jakubisová Adela bola zvolená za zapisovateľku 



Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Mgr. Talafová Emília , Bc. Ševčíková Martina 

Hlasovanie: Mgr. Talafová Emília 

Počet všetkých členov RŠ 11 

Počet prítomných členov RŠ:  9 

Výsledky hlasovania:     Za:       8                    proti:     0          zdržali sa: 1 

Hlasovanie: Bc. Ševčíková Martina 

Počet všetkých členov RŠ 11 

Počet prítomných členov RŠ:  9  

Výsledky hlasovania:     Za:      8                  proti:               zdržali sa: 1 

Za overovateľov zápisnice boli zvolení Mgr. Talafová Emília, Bc. Ševčíková Martina 

K bodu č. 3 

Členovia Rady školy hlasovali o účasti hostí na zasadnutí. 

Počet všetkých členov RŠ 11 

Počet prítomných členov RŠ:  9 

Výsledky hlasovania:     Za:       9                    proti:     0          zdržali sa: 0 

K bodu č.4 

Mgr. Talafová informovala prítomných z akého dôvodu bola zvolaná Rada školy. Dôvodom 

bolo oboznámenie členov RŠ s novými informáciami o základňovej stanici verejnej 

elektronickej komunikačnej siete. Na poslednom zasadnutí rady školy členovia RŠ zobrali na 

vedomie merania firmy SKY ECO s.r.o, ktorá vykonala meranie intenzity elektrického poľa. 

Slovak Telekom a.s. začiatkom roka 2016 požiadal o stavebné povolenie na rozšírenie 

existujúcej základňovej stanice o LTE800 a 2600.  Po zasadnutí RŠ a vydaní stavebného 

povolenia na rozšírenie existujúcej základňovej stanice občania Budatína, susediaci s budovou 

školy zorganizovali petíciu za nerozširovanie telekomunikačného vysielača a zároveň 

požadovali ukončenie nájomnej zmluvy na prenájom priestorov budovy školy pre potreby 

doterajšieho vysielača. Petíciu podpísalo viac ako 300 občanov. Problematika vysielača bola 

prejednávaná aj na Mestskej rade s poslancom Maňákom a JUDr. Ulaherom a Ing. 

Oswaldom. Dňa 23.11.2016 poslanci a občania Budatína navštívili riaditeľku základnej školy 

Mgr. Luptákovú a požiadali ju o výpoveď nájomnej zmluvy č. 0220120307 k dátumu jej 

ukončenia t.j. 31.10.2017. Riaditeľka školy výpoveď zmluvy zaslala firme Slovak Telekom 

a.s. a zároveň mailom informovala Ing. Oswalda , vedúceho stavebného odboru Mesta Žilina, 

o nepredĺžení nájomnej zmluvy spoločnosti Slovak Telekom a.s..  

 



V diskusii vystúpil aj p. Puček, ktorý prítomných informoval, že stavený úrad Mesta Žilina 

nemôže ukončiť stavebné povolenie na rozšírenie základňovej stanice, pretože Slovak 

Telekom spĺňa všetky požiadavky stavebného konania. Má informácie, že stavebný úrad  

vydá stavebné povolenie ale na dobu určitú.  V súčasnosti je stavebné konanie prerušené. Pán 

Puček infomoval prítomných, že v prípade záujmu Slovak Telekom o ďalší prenájom 

priestorov na umiestnenie vysielača, musí spoločnosť požiadať o súhlas poslancov Mestského 

zastupiteľstva v Žiline. Veľká časť poslancov nebude hlasovať za schválenie prenájmu.  

Mgr. Talafová ďalej informovala prítomných o príprave všeobecno záväzného nariadenia, 

ktoré bude zakazovať umiesnenie vysielačov v obytných zónach . Takého VZN už majú 

schválené v meste Poprad.  

Ing. Šebők požiadal poslancov o vysvetlenie, prečo problematika vysielača bola dôvodom pre 

zvolanie RŠ, keď všetky úkony už boli vykonané (vypovedaná zmluva, stavebné konanie) 

Poslanec Ing. Pažický informoval, že pokladali za povinnosť informovať RŠ o problematike 

vysielača a z akého dôvodu vznikla petícia.  

Členovia RŠ neboli oboznámení s presným znením petície, preto predsedkyňa RŠ požiadala 

o jej predloženie. Petíciu jej predložila Ing. Kocúrová.  

Ing. Šebők stále nevedel dôvod zasadnutia RŠ.  

Do diskusie sa zapojila Ing. Kocúrová, ktorá je presvedčená o škodlivosti žiarenia z vysielača. 

Dala požiadavku na hlavného hygienika, aby v jej dome vykonali merania intenzity žiarenia. 

Jej požiadavke nebolo vyhovené, vraj sa má sama starať o svoje zdravie. Pokiaľ chce môže si 

dať zmerať žiarenie certifikovanou spoločnosťou, ktorá ale účtuje 10 000€. 

Poslanci pozvali na zasadnutie RŠ Ing. Tobolu, ktorý prítomným z odborného hľadiska 

vysvetlil účinky žiarenia. Podľa jeho názoru sociálno –technický rozvoj nie je možné zastaviť, 

ale malo by sa prihliadať na jeho účinky. Upozornil na dobre vypracované zákony SR 

v oblasti životného prostredia ale aj na to, že SR nemá legislatívne riešenú problematiku 

elektromagnetického žiarenia na rozdiel od vyspelých európskych krajín. Súčasná legislatíva 

SR rieši len tepelné žiarenie ale nerieši elektro-chemické žiarenie a jeho dopad na zdravie 

ľudí.  

PaedDr. Chodelková sa zapojila do diskusie tým, že vyjadrila podporu neumiestňovať 

vysielače na verejné budovy a chrániť zdravie detí.  

Mgr. Petrášová upozornila na vyjadrenia docenta z matematicko-fyzikálnej fakulty 

v Bratislave, ktorý vysvetľuje o nezávadnosti žiarenia. Zároveň oznámila, že RŠ nemôže 

rozhodnúť, či je žiarenie škodlivé alebo nie. Súhlasí so zámerom poslancov o vytvorení 

všeobecne záväzného nariadenia o neumiestňovaní takýchto zariadení na verejné budovy ale 

zároveň nesúhlasí s vyjadrením Ing. Tobolu o škodlivosti elektromagnetického žiarenia 

z vysielača. Je presvedčená o tom, že vedenie školy postupovalo pri uzatváraní nájomnej 

zmluvy v súlade s platnou legislatívou SR . Na základe potvrdení z Štátneho zdravotného 



ústavu SR a Ministerstva zdravotníctva SR – hlavný hygienik nebolo poškodzované zdravie 

detí a občanov Budatína.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie  

Zo zasadnutia Rady školy pri základnej škole, Slovenských 

dobrovoľníkov 122 / 7, 01003 Žilina 

 

Rada školy, ktorá zasadala dňa  30.11.2016  

 Berie na vedomie: 

Rada školy berie na vedomie výpoveď nájomnej zmluvy riaditeľkou školy zo dňa 

24.11.2016 existujúcej nájomnej zmluvy č. 0220120307 zo dňa 29.10.2012 a súhlasí, aby 

sa v budúcnosti neprenajímali priestory areálu alebo budovy Základnej školy 

Slovenských dobrovoľníkov 122/7, Žilina  pre umiestňovanie akýchkoľvek vysielačov . 

Počet členov: 11 

Počet prítomných členov:  9 

Výsledky hlasovania: za:      8                          proti:          1             zdržal sa : 0 

Zápisnicu vyhotovil                                                    ..................................................... 

                                                                                   Jakubisová Adela, člen RŠ 

 

Zápisnicu overil:                                                       ........................................................... 

                                                                                   Mgr. Talafová E., člen RŠ 

 

Zápisnicu overil:                                                      ........................................................... 

                                                                                 Bc. Ševčíková M, člen RŠ 

 

Schválil:                                                                  ............................................................ 

                                                                                Mgr. Petrášová Anna, predseda RŠ 

 

V Žiline,  dňa  30.11.2016                                       ........................................................... 

                                                                                 Pečiatka a podpis predsedu RŠ 

 



 


